

招聘简章

威海彤格科技有限公司 成立于 1992 年，是拥有近 30 年旋流器分级设备、高性能聚氨酯制品的专业生产厂商，已通过 ISO9001:2015 质量体系认证。公司以“科技、质量、诚信、服务”为宗旨，注重自主研发、对方技术合作和过程控制。产品“好用、耐用”，广泛应用于矿山、煤炭、电力、环保、化工、机械、石油等行业的几百家客户，并常年出口美国、荷兰、俄罗斯、马来西亚、巴西、澳大利亚等十几个国家，是艾法史密斯、北矿院、紫金矿业、荷兰 MAREL、美国 MAGEFAB 等知名国内外企业的指定供应商。

Weihai Tongge Technology Co.,Ltd established in 1992, is engaged professionally in research, manufacture and sale of hydrocyclone and high performance polyurethane products for about 30 years. The company was certified the Quality System Certification of ISO9001:2015 Standard. Our purpose is technology, quality, integrity, and service. We always pay attention to independent research and development, also cooperate with domestic relevant science and research institutes on technology. Our products are easy to use and durable, widely used for the mining, coal, electricity, chemical industry, machinery, and environmental protection and so on, also exported to more than 20 countries including of USA, Netherlands, Russia, Malaysia, Brazil, Australia and so on. We also are the nominated supplier of FLSmidth, Beijing General research institute of Mining and Metallurgy, Zijin Mining, MAREL in Netherlands, MAGEFAB in USA and so on.

招聘岗位

销售工程师

薪酬福利：1、综合月薪 4500-10000 元/月=基本工资+业绩提成、年终奖；

2、五险一金、法定节假日休息；

3、春节假期 13 天左右，带薪年假；

岗位职责：1.技术型销售人员，开发维护客户及项目招投标等；

2.公司提供定期专业知识培训；

3.公司会提供一定客户资源，老带新；

4.主要进行老客户的维护和新客户的开发等。

岗位要求：1.矿业类专业，大专及以上学历

2.头脑灵活善沟通，爱岗敬业负责任，有良好的服务意识

3.能适应出差要求

招聘人数：3

我们提供：1、行业内具竞争力的薪资待遇；

2、享受晋升及加薪机制；

3、免费提供午餐,可提供住宿；

4、高温补贴、住房补贴、节日福利等；

公司地址：山东省威海市高区火炬路 328 号（后峰西）

公司官网：<http://www.whtongge.cn>

联系人：于女士 15588369875

简历发送邮箱：1425897368@qq.com